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 REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 
DATA OM MØDET 

DATO: 21.09.23 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Lotte Balslev Vest [medl.] // Martin Bech 
[medl.] // Julie Kappelgaard [supp.] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] 

 
Elevråd: 
Thomas // Nicolaj // Magnus 
 

Medarbejdere: 
Rasmus Frimodt // Henrik Gregersen [medarb.] 
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde  

AFBUD: Johan Raasø [medl.] // Mikkel Bojesen [supp.] // Anna Rischel Preston [medl.] 

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert 

REFERENT: Andreas Hundebøll 
 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering af dagsorden 

samt opfølgning fra sidste møde. 
[tages under spisningen] 

Ingen ændringer eller kommentarer.  

2 Orientering fra skolen mv. 
[tages under spisningen] 

 AH orienterede om den igangværende etablering af kommende miljøstation. Der er 
desværre fundet forurenet jord ifm. gavearbejdet. Det betyder, at projektet forsinkes. 
Afventer resultater fra jordprøver. 

 AH orientrede om, at ny serviceleder er startet. Positivt indtryk. Fra 1. okt. ”kun” 
serviceleder på skolen 3 ud af 5 dage. 

 Rasmus fortalte om, at han og Hanne fra Minimiljøet var indbudt til at holde et oplæg for 
en anden kommune om den legende læring i førskolegruppen og MiniMiljøet. 

3 Nyt fra elevrådet Nyt elevråd er blevet konstitueret. Genvalg til Thomas som formand og Nicolaj som 
næstformand. Herudover er Magnus ligeledes blevet valgt som næstformand. Det betyder, at 
Nicolaj og Magnus kan/vil supplere hinanden og støtte op omk. formanden. 
 
Elevrådets mærkesager i året, der kommer 

Hyggekrog i kantine & Hæng ud steder // Udearealer – flere aktiviteter 
Badeforhæng i idræt // Mindre hærværk fx gardiner, sæder i Bio, skrift på vægge mv. // Flere 

fælles aktiviteter på tværs af skolen // Affaldssortering & papirspild //  
Senere mødetid // Cykelparkering 

4 Info fra samrådsmøde omkring ny 
visitationsordning 

Irene orientrede om følgende temaer fra samrådsmødet >> stigende mistrivsel blandt de unge 
// Mobilfri skole // Ny visitationsmodel.  
 
Særligt temaet omk. visitation var bestyresen optaget af, hvilket medførte en længere 
drøftelse. Bestyrelsen opfordrer til, at forvaltningen inviteres til kommende bestyrelsesmøde 
mhp. indsigt og drøftelse. AH og Irene undersøger mulighederne. 

5 Godkendelse af skriv ang. klassedannelse Få inputs. Evt. andre inputs skal sendes til Simon senest søndag d. 24. sep. Skrivelsen 
sendes mandag 25. sep. 

6 Godkendelse af formulering omkring 
skærmpolitik 

Få inputs. Arbejdsgruppen fremsender red. udgave mhp. godkendelse 1. okt. Der opfordres til 
at tage kontakt til Syvstjerneskolen, da de har haft en god proces ift. implementering. 

7 Evaluering på bestyrelsens deltagelse på 
klassemøder omkring trafik. 

 God oplevelse og positive tilbagemeldinger hele vejen rundt.  
 Det aftales, at Simon kontakter Anna ift. næste rul af forældreansvarlige på vejen i 

morgentrafikken. 
 AH forfølger ideen om at ansøge Johannes Fog Fonden til etablering af cykelparkering 

omk. BM. 

8 Arbejdsgrupper og fokuspunkter for året  Gr 1: AH // Lotte // HG // Simon >> Principper & Forretningsorden (inkl. badning & 
rammer for dialogmøder). Ift. princippet omk. badning vil afdelingsleder Stine deltage. 



 Gr 2: Julie // AH >> Fælles arbejdsdage for elever og forældre. Arbejdsgruppen tager 
kontakt til forældre (Peter), som tidligere har henvendt sig omk. dette. 

 Gr 3: Julie // HG >> Mødekultur (OBS: oplæg på kommende bestyrelsesmøde) 
 Gr 4: JB // Martin // Jan >> Trivsel (praktik & job)  
 Gr 5: Simon >> Aula i et forældre- og medarbejderperspektiv 

9 Gennemgang af aftaler og beslutninger fra 
mødet 

Ref. blev gennemgået og tilpasset 
 
Kommende møde: 

 Oplæg omk. mødekultur v. Julie & Henrik 
 Evt. besøg fra forvaltningen vedr. visitationsmodellen. Hvis dette ikke er muligt, skal 

mødet bruges i arbejdsgrupperne (se herover) jf. pkt. 8 

10 Personalesituationen herunder evt. 
kommende ansættelser 

Udenfor ref. 

Med venlig hilsen  

Andreas Hundebøll  
 

 


